

أبرز معلومات الطرح Offer Highlights

<p>Offering Size</p> <p>The Offering comprises a secondary public offering of 1.545 billion shares of the Company (the "Offer Shares"), representing 0.64% of the Company's issued shares.</p>	<p>حجم الطرح</p> <p>يشتمل طرح أسهم أرامكو السعودية على طرح عام ثانوي لـ 1.545 مليار سهم ("أسهم الطرح")، والتي تمثل 0.64% من أسهم الشركة المصدرة.</p>
<p>Eligibility</p> <p>The Offering will be made to institutional investors in the Kingdom of Saudi Arabia, institutional investors located outside of the Kingdom of Saudi Arabia who are qualified in accordance with the Rules for Foreign Investment in Securities to invest in listed securities and eligible retail investors in the Kingdom of Saudi Arabia and other GCC countries.</p>	<p>الأهلية</p> <p>يحق للمؤسسات المكتتبة في المملكة العربية السعودية والمؤسسات المكتتبة الموجودة خارج المملكة المؤهلة وفقاً للقواعد المنظمة للاستثمار الأجنبي في الأوراق المالية المدرجة للاكتتاب في أسهم الطرح، بالإضافة إلى المكتتبين الأفراد المؤهلين في المملكة ودول مجلس التعاون الخليجي الأخرى.</p>
<p>Price Range</p> <p>The price range for the Offer Shares is between SAR 26.70 and SAR 29.00 per share.</p>	<p>النطاق السعري</p> <p>نطاق سعر الطرح سيكون بين 26.70 ريال سعودي و 29.00 ريال سعودي للسهم الواحد.</p>

أسئلة شائعة Retail Investors FAQs

<p>1. What is this Offering?</p> <ul style="list-style-type: none"> This Offering gives existing and new investors an opportunity to invest in the Company and to be a part of enabling an orderly and sustainable energy transition. The offer format will maximize participation of KSA and international investors. This has the potential to increase the number of unique shareholders, and more liquidity and 	<p>1. ما هي تفاصيل طرح أسهم أرامكو؟</p> <ul style="list-style-type: none"> يقدم هذا الطرح فرصة للمستثمرين الحاليين والجُدد للاستثمار في الشركة ودعم دورها في تمكين الانتقال للطاقة المستدامة. سيساهم هذا الطرح في توسيع نطاق مشاركة المستثمرين السعوديين ونظرائهم الدوليين في مسيرة نمو الشركة، مما سيجتريب عليه فرصة لتنمية قاعدة المساهمين في الشركة وزيادة مستوياتها من السيولة وتعزيز تصنيفها
--	--

<p>increase ranking in global indices. This should increase flexibility, for the benefit of all shareholders, when purchasing or selling shares.</p> <ul style="list-style-type: none"> We believe Aramco represents an attractive proposition to investors and we are delighted to have the opportunity to tell our success story: we have delivered on our commitments since the IPO, we are investing in unique, value-added growth opportunities, and we continue to maintain our focus on profitability, resilience and sustainability demonstrated in everything we do. 	<p>ضمن المؤشرات الدولية، وهو ما يخدم في نهاية المطاف مصلحة جميع المساهمين عند شراء وبيع أسهم الشركة.</p> <ul style="list-style-type: none"> نحن على ثقة تامة بأن شركة أرامكو تمثل فرصة جاذبة وواعدة للمستثمرين، ونسعد بهذه الخطوة التي ستمكننا من سرد قصتنا الملهمة: التزمنا بتحقيق الأهداف المنشودة والوفاء بالوعود التي قطعناها منذ طرح العام الأولي للشركة، وحرصنا على اقتناص فرص النمو الفريدة ذات القيمة المضافة، مع الاستمرار في الحفاظ على تركيزنا على الأرباح القوية ومرونة الأعمال والاستدامة عبر كافة جوانب أعمالنا وأنشطتنا.
<p>2. How does the Offering process work?</p>	<p>2. كيف تتم عملية الاكتتاب؟</p>
<ul style="list-style-type: none"> First, you should read all the available information about the Offering, including the Offering Document, which is available on the Company website, and which contains information regarding the Company and Offering, including relevant risk factors. The price range at which the shares are being offered will be published in in the Offering Document and then you will need to decide how much you would like to purchase at the top of the price range, assuming a purchase price at the top of the range. Shares must be purchased in multiples of 10. If you decide to apply for shares, you can do so by contacting one of the Receiving Entities. The details of these are available on the Company website. After you have submitted your application, you will be informed on June 	<ul style="list-style-type: none"> أولاً، ينبغي عليك قراءة كافة المعلومات والبيانات المتوفرة حول الطرح، بما في ذلك مستند الطرح، والتي تتوفر عبر الموقع الإلكتروني للشركة، حيث ستجد معلومات حول الشركة والطرح، بما في ذلك عوامل المخاطر. سيتم الإعلان عن النطاق السعري للأسهم في مستند الطرح، وبعد ذلك سيتعين عليك تحديد المبلغ الذي ترغب في استثماره بناءً على الحد الأعلى لهذا النطاق السعري، في حالة تسعير أسهم الطرح في الحد الأعلى للنطاق السعري. وفي حال قررت تقديم الطلب، فيمكنك القيام بذلك عن طريق التواصل مع أحد الجهات المستلمة. وتوجد تفاصيل هذه الجهات المستلمة على الموقع الإلكتروني للشركة. بعد تقديم الطلب، سيتم إبلاغك في يونيو 7 بعدد الأسهم المخصصة لك وسعر الطرح النهائي.

7 of the number of shares allocated to you and the final Offer price.	
3. When can retail investors subscribe for shares?	3. متى يمكن للمستثمرين الأفراد الاكتتاب في الأسهم؟
<ul style="list-style-type: none"> Subscriptions for eligible retail investors will open on June 3rd (9am KSA time) and close on June 5th (5pm KSA time). 	<ul style="list-style-type: none"> تبدأ فترة الطرح للمكتبين الأفراد المؤهلين من 3 يونيو في تمام الساعة 9 صباحاً بتوقيت السعودية وتنتهي في يونيو 5 في تمام الساعة 5 مساءً بتوقيت السعودية.
4. What stock exchange will the shares be listed on?	4. أين سُدْرَج أسهم الشركة؟
<ul style="list-style-type: none"> The shares will be listed on Tadawul, the primary stock exchange in Saudi Arabia. 	<ul style="list-style-type: none"> سُدْرَج أسهم الشركة في سوق "تداول"، وهي سوق الأسهم الأساسية في المملكة العربية السعودية.
5. What do I need to do to buy shares?	5. ما الذي ينبغي عليه فعله لشراء الأسهم؟
<ul style="list-style-type: none"> You should read all the available information in the Offering Document and contact one of the Receiving Entities (Alinma Bank, Al Rajhi Bank, Arab National Bank, Banque Saudi Fransi, Riyadh Bank, Saudi Awwal Bank, Saudi National Bank). <ul style="list-style-type: none"> You must have an investment portfolio account with a brokerage firm affiliated with one of the Receiving Entities. Subscriptions will be rejected for investors that do not have an active investment portfolio account. Only the Receiving Entities listed on the Company website are able to take orders. 	<ul style="list-style-type: none"> ينبغي عليك قراءة المعلومات المتاحة في مستند الطرح. كما بإمكانك التواصل مع أي من الجهات المستلمة (مصرف الإنماء، مصرف الراجحي، البنك العربي الوطني، البنك السعودي الفرنسي، بنك الرياض، البنك السعودي الأول (ساب)، البنك الأهلي السعودي). <ul style="list-style-type: none"> يجب أن يكون لدى المكتبين الأفراد حساب محفظة استثمارية في شركة وساطة تابعة لأحد الجهات المستلمة. سيتم رفض اكتتابات المستثمرين الأفراد الذين ليس لديهم حساب محفظة استثمارية نشطة. الجهات المستلمة هي فقط التي يُسمح لها بتلقي طلبات الاكتتاب. في حال الاكتتاب مرتين، يعتبر الاكتتاب الثاني لاغياً ويتم أخذ الاكتتاب الأول بالاعتبار فقط.

<ul style="list-style-type: none"> If a duplicate subscription is made, the second subscription will be considered void and only the first subscription will be accepted. 	
<p>6. Who can buy shares?</p>	<p>6. من يمكنه شراء الأسهم؟</p>
<ul style="list-style-type: none"> All Saudi nationals, GCC nationals and certain foreign nationals' resident in Saudi Arabia that have a bank account and an investment portfolio with one of the registered Receiving Entities. <ul style="list-style-type: none"> The individual subscriber must have an investment portfolio account with a brokerage firm affiliated with one of the Receiving Entities. 	<ul style="list-style-type: none"> يحق لجميع المواطنين السعوديين، ومواطني دول مجلس التعاون الخليجي وبعض الأجانب المقيمين في السعودية، الاكاتب على الأسهم، إما من خلال حساب مصرفي أو محفظة استثمارية لدى أي من الجهات المستلمة. <ul style="list-style-type: none"> يجب أن يكون لدى المكتتبين الأفراد حساب محفظة استثمارية في شركة وساطة تابعة لإحدى الجهات المستلمة.
<p>7. What is the maximum / minimum amount retail investors will be able to subscribe for?</p>	<p>7. ما هو أقل مبلغ / أكبر مبلغ يمكن للمكتتبين الأفراد استثماره في شراء الأسهم؟</p>
<ul style="list-style-type: none"> You must subscribe for a minimum of 10 shares or a multiple of thereof. There is no maximum. 	<ul style="list-style-type: none"> يجب عليك الاكاتب بعشرة أسهم من أسهم الطرح، كحد أدنى، أو مضاعفتها. لا يوجد حد أعلى.
<p>8. Where is the application form?</p>	<p>8. أين يمكنني إيجاد نموذج التقديم؟</p>
<ul style="list-style-type: none"> The application form is available through the Receiving Entities once the offer is open for subscriptions. A list of the Receiving Entities is available on the Company website. 	<ul style="list-style-type: none"> نموذج التقديم متاح عبر الجهات المستلمة بمجرد إتاحة المجال للاكاتب في الطرح. قائمة الجهات المستلمة مُدرجة في الموقع الإلكتروني للشركة.